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       OBEC VĚTRUŠICE 

       Vltavská 14, 250 67 Větrušice, Praha – východ, tel.:220 941 265, 220 940 507 

                              e-mail: obec@vetrusice.cz.                    www.vetrusice.cz 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 
 

 Poř. číslo 3/18 

 
Datum a čas: 26.3.2018 v 18:00 

 
Místo: 
 

Obecní úřad, Vltavská 14, Větrušice 

Přítomni: 6 členů zastupitelstva: Petra Šefčíková – starostka obce, Mgr. Jana 
Dyčková – místostarostka obce, M. Jaroš – místostarosta obce, 
Ing. M. Buchar, E. Máchová, Ing. M. Řimnáč, Ph.D. (viz prezenční 
listina)  
 

Omluveni: 
Neomluven: 
Počet přítomných občanů: 
 

J. Krušinský - nemoc 
0 
0 

Zasedání zastupitelstva řídila: Petra Šefčíková (starostka obce) 
Zastupitelé pověřili zápisem: 
 

Mgr. Janu Dyčkovou 
 

Zasedání zahájeno v  
Zasedání ukončeno ve  
 

18:00 
20:22 

 
Starostka obce P. Šefčíková podle prezenční listiny shledala, že zastupitelstvo je usnášeníschopné 
a zasedání zahájila přivítáním přítomných zastupitelů. 
 
Následně navrhla za zapisovatele zasedání zastupitelů J.Dyčkovou. Zastupitelé schválili navrženého 
zapisovatele hlasováním. 
  

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (J. Dyčková) 
 
 
Předsedající P. Šefčíková navrhla ověřovateli zápisu M. Buchara a M. Jaroše. K návrhu nebyly 
vzneseny žádné protinávrhy. Zastupitelé obce schválili navržené ověřovatele hlasováním. 

 
Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 2 (M. Buchar, M. Jaroš) 

 
P. Šefčíková po úvodní části přednesla navržený program, kdy přítomné zastupitele seznámila 
s programem zasedání tak, jak byl vyvěšen na úřední desce dne 19.3.2018. 
 
 

mailto:obec@vetrusice.cz
http://www.vetrusice.cz/
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Navržený program zasedání: 
 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva  
2. Rozpočtové opatření č. 1/2018 
3. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 a 2020 
4. Schválení delegáta na valnou hromadu VKM 
5. Projednání a schválení změny organizační struktury OÚ, vytvoření pracovního místa referent 

samosprávního celku; schválení změn v Organizačním řádu obce 
6. Projednání a schválení změn a doplnění v Jednacím řádu obce 
7. Projednání výběru firmy na administraci dotace a na vypsání výběrového řízení na 

rekonstrukci „hasičské zbrojnice“ 
8. Projektová dokumentace na rekonstrukci požární nádrže 
9. Schválení a podání žádosti o dotaci na rekonstrukci požární nádrže 
10. Projednání výběru firmy podání žádosti o dotaci, výběrové řízení a administrace projektu 

rekonstrukce požární nádrže 
11. Návrh smlouvy o pronájmu budovy a výpůjčce pozemku s TJ Sokol Větrušice 
12. Stavební 
13. Činnost úřadu 
14.  Závěr 

 
Vzhledem k tomu, že žádný ze zastupitelů nevznesl námitky, nepožádal o zařazení mimořádného 
bodu programu ani o vypuštění některého z bodů programu zasedání nechala starostka obce, P. 
Šefčíková, hlasovat o programu tak, jak byl vyvěšen na úřední desce obce 

 
 
Zastupitelé schválili navržený program zasedání zastupitelstva obce Větrušice hlasováním.     
 

Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

1. Kontrola usnesení minulého/minulých zasedání zastupitelstva 

 

Usnesení 2/2/18 

Výsledek volby přísedící u okresního soudu pro Prahu východ na volební období 2018 – 2022 byl 
řádně odeslán na Okresní soud – Praha - východ.   

Usnesení 3/2/18 

Proběhlo jednání mezi zástupci obce (P. Šefčíková a J. Dyčková) a zástupci TJ Sokol Větrušice o 
podobě smlouvy. Smlouva byla v souladu s požadavky upravena a odeslána předsedovi TJ Sokol. 
Bude projednáno v samostatném bodě programu.    

Usnesení 4/2/18    

Po účetní závěrce byl na ÚD webu zveřejněn úplný závěrečný účet obce (celkem přes 30 stran), 
přičemž  na ÚD u OÚ byla zveřejněna zásadní část příjmů a výdajů. Byla kontaktována auditorka obce 
se žádostí o provedení finančního auditu.  

Usnesení 6/2/18    

Starostka obce se zúčastnila dvou jednání k memorandu o vzájemné spolupráci obcí a spolků 
v rámci aktivit proti výstavbě komerčních objektů kolem dálnice D8 a silnice II/608 od 
katastru obce Zdiby po katastr obce Nová Ves „Stop halám u D8“. Závěry budou probrány 
v činnosti úřadu. 
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2. Rozpočtové opatření č. 1/2018 

J. Dyčková informovala, že rozpočtové opatření č. 1 bylo vypracováno účetní obce (rozesláno 
zastupitelům dne 13.3.). 

 

Důvody k jeho přijetí: 
- v příjmech navýšení par.6171 – příjmy dětská skupina (dotace) 
- ve výdajích navýšení par.2321 – stavba ČOV (platba za projekt ke stavebnímu řízení) 
- ve výdajích navýšení par.3613 – stavba bývalá hasičárna – posléze dáno na par. 

k rekonstrukci nebytových prostor – nikoliv na hasiče 
- ve výdajích par.6118 – náklady na volby, které se nerozpočtují, protože musí být uváděny 

v přesné výši 
- ve výdajích par.6399 – proúčtování DPPO 

 

Usnesení 1/3/18 

Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 1 tak, jak bylo předloženo. Rozpočtové opatření je 
nedílnou součástí tohoto zápisu. 

  Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

3. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2019 a 2020 

J. Dyčková uvedla, že návrh projednaný na minulém zasedání byl řádně vyvěšen na ÚD i na webových 
stránkách obce. OÚ neobdržel žádné námitky a připomínky, proto J. Dyčková navrhla střednědobý 
výhled rozpočtu schválit v předložené podobě. 

Usnesení 2/3/18 

Zastupitelé obce schvalují střednědobý výhled rozpočtu na roky 2019 a 2020.  

  Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
4. Schválení delegáta na valnou hromadu VKM 

P. Šefčíková uvedla, že valná hromada VKM, která se koná každoročně, se bude konat 
pravděpodobně 29.5.2018 (datum dosud nebylo pevně stanoveno). Vzhledem k tomu, že obec 
Větrušice je minoritním akcionářem, je třeba delegovat zástupce a náhradníka. 

P. Šefčíková navrhla místostarostku obce, J. Dyčkovou, a jako náhradníka člena Svazku měst a obcí 
VKM pana Libora Lesáka. 

 

Usnesení  3/3/18 

Zastupitelé obce Větrušice v souladu s § 84 odst.2. písm. g) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní 
zřízení), ve znění pozdějších předpisů delegují paní Mgr. Janu Dyčkovou, trvalé bydliště Skalní 209, 
250 67 Větrušice, jako zástupce obce Větrušice na valnou hromadu VKM, která se bude konat v 
květnu 2018. Jako náhradníka schvaluje a deleguje pana L.L.    bytem …………………………. 

 

 Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se:1 (J. Dyčková) 
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5. Projednání a schválení změny organizační struktury OÚ, vytvoření pracovního místa 
referent samosprávního celku; schválení změn v Organizačním řádu obce 

 

P. Šefčíková opětovně vysvětlila důvody, které vedly ke snaze zaměstnat na OÚ Větrušice jednu 
referentku samosprávy na poloviční úvazek. (jedná se především o neúměrné navyšování 
administrativy, ať už je požadována státními správními úřady, či souvisí s obsáhlou agendou při 
získávání dotací a jejich administraci, problematikou GDPR, zapojením se do  aktivit  k ochraně ŽP 
obcí sousedících s D8, stále komplikovanějšími požadavky s ohledem na finanční řízení, apod.) P. 
Šefčíková uvedla, že poptávka na obsazení uvedené pracovní pozice byla vyvěšena na ÚD, na webu 
obce a byla rozeslána okolním obcím. Proběhly pohovory a byla vybrána uchazečka se sociálně-
právním vzděláním a alespoň malou praxí v samosprávě. Referent musí projít rozsáhlým vstupním 
školením (Školicí středisko veřejné správy) a následně by zpracovával agendy typu datové schránky, 
spisové služby, vedení ÚD, zasílání informací na web apod. V souladu se zákonem o obcích tedy žádá 
zastupitele o schválení uvedené pracovnice. 

M.Buchar se dotázal na finanční ohodnocení. 

 

P. Šefčíková uvedla, že referentka musí být hodnocena podle příslušných tabulek.  U plného úvazku 
by se hrubý příjem pohyboval kolem 16 000 Kč měsíčně. 

 

Usnesení 4/3/18 

Zastupitelé obce schvalují vytvoření pracovního místa na pozici „referent státní správy a 
samosprávy“. 

  Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

Vzhledem k tomu, že zastupitelé schválili nové pracovní místo, je třeba v souladu s tímto upravit 
„Organizační strukturu Obecního úřadu“. Strukturu předložila starostka obce zastupitelům na 
vědomí.   

Nikdo nevznesl připomínky či námitky. 

 

J. Dyčková sdělila, že právník obce (Sdružení pro města a obce) doporučuje zrušit Organizační řád 
obce, který není vyžadován žádným zákonem a de facto by jej bylo třeba měnit při každé změně 
příslušného zákona, nejen zákona o obcích, ale i např. - občanského zákoníku, rozpočtových pravidel 
apod. Nicméně J. Dyčková dále uvedla, že stejný či podobný Organizační řád má celá řada obcí (viz. 
webové stránky)  a dala k uvážení zastupitelů, zda zapracovat příslušné změny včetně odkazu na tzv. 
GDPR či uvedený dokument zrušit. 

 

M. Řimnáč uvedl, že on osobně se domnívá, že tento či podobný organizační řád by měl existovat, 
v čemž jej J. Dyčková podpořila. 

Vzhledem k tomu, že zastupitelé neobdrželi všechny úpravy a nemohli by se odpovědně rozhodnout, 
bylo navrženo případné schválení odložit na další zasedání zastupitelstva (duben 2018). 

 
6. Projednání a schválení změn a doplnění v Jednacím řádu obce 

 

J. Dyčková uvedla, že v souvislosti s Nařízením Evropského parlamentu a Rady o ochraně osobních 
údajů fyzických osob (účinnost od 25.5.2018), je třeba  doplnit příslušný článek i v Jednacím řádu 
zastupitelstva, což je provedeno doplněním čl. XIV, odst. 5).  Zároveň došlo ke změně zákona o obcích 
a v souladu se změnami např. v  § 102 odst. 2 zrušeno původní písmeno m) je třeba upravit Jednací 
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řád zastupitelstva. J. Dyčková přečetla a vysvětlila změny v Jednacím řádu, které byly následně 
zastupiteli projednány.  

 

Usnesení 5/3/18 

Zastupitelé obce schvalují změny v Jednacím řádu zastupitelstva obce Větrušice. Změny vstupují 
v účinnost dnešním dnem, tj. 26.3.2018. 

 Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 

 
7. Projednání výběru firmy na administraci dotace, vypsání výběrového řízení na 

rekonstrukci „hasičské zbrojnice“ a zajištění technického dozoru 
 

P. Šefčíková zopakovala, že obec získala dotaci na rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice z programu 
Zelená úsporám. Nyní je zapotřebí vypracovat projekt a je nutné vybrat firmu na administraci, 
výběrové řízení na zhotovitele a technický dozor. 
 
OÚ obdržel dvě nabídky. 
a) Od firmy  TENDRA spol. s.r.o. (IČ 01820265), která nabízí  

- Výběrové řízení na dodavatele formou veřejné zakázky   15.000,- bez DPH 
- Technický dozor investora        32.000,- bez DPH 
- Administrace projektu                0,-  

 
b) Od firmy ELCOS Group (IČ 03147932), která nabízí 

- Administrace a organizace veř. zakázky na zhotovitele   15.000,- bez DPH 
- Technický dozor investora       20.000,- bez DPH 
- Zpracování žádosti o platbu        5.000,- bez DPH 
- Závěrečné vyhodnocení akce      10.000,- bez DPH  

Po krátké diskusi se zastupitelé rozhodli pro mírně levnější firmu.  

Usnesení 6/3/18 
Zastupitelé obce schvalují nabídku firmy Tendra spol. s r.o. na  administraci dotace, technický dozor 
investora a výběrové řízení na zhotovitele za nabízenou celkovou cenu 47.000,- Kč bez DPH na 
rekonstrukci bývalé hasičské zbrojnice z programu Zelená úsporám. Zároveň pověřují starostku obce 
k podpisu příkazní smlouvy. 

 Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 

8. Projektová dokumentace na rekonstrukci požární nádrže 
 

P. Šefčíková konstatovala, že vzhledem k dlouhodobému onemocnění projektantky, obec obdržela 
projekt se zpožděním, který navíc není úplný. Uvedla, že s projektantkou osobně hovořila a ta sdělila, 
že je nutné opravit a zpevnit celé betonové obložení, bude třeba vybetonovat celé dno, aby nadále 
nedocházelo k uniku vody – podle původního projektu měla být při výstavbě nádrže vybudována 
ochranná část, ale není známo, zda byla skutečně zkonstruována – dokumentace se nedochovala 
v plném rozsahu.  Chybí rozpočet, nicméně přibližný odhad nákladů dle sdělení projektantky je 
1 600 000 Kč,-. P. Šefčíková opětovně zdůraznila, že dokumentace není úplná a bude dodána 
v nejbližší době včetně rozpočtu. 
 
M. Řimnáč konstatoval, že chybí podpisy na výkresech a zpráva je příliš stručná. 
 
P. Šefčíková znovu uvedla, že dokumentace není úplná a bude doplněna v nejbližší době.  
 
Zastupitelé vzali částečnou projektovou dokumentaci na vědomí. 
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9. Schválení podání žádosti o dotaci na rekonstrukci požární nádrže 

 
P.  Šefčíková uvedla, že na rozsáhlou rekonstrukci vodní nádrže je nutné sehnat peníze. V dubnu by 
měla být vypsána dotace Mze na opravy (rekonstrukce) a odbahnění vodních a požárních nádrží 
v majetku obcí. Tento typ dotací nebývá často vypisován, je to tedy pro obec šance získat peníze na 
opravu z dotačního titulu a nevydávat tak finance z rozpočtu obce. Výše podpory by měla být 80 % 
uznatelných nákladů. Následně navrhla podat žádost o dotaci. Schválení podání žádosti ještě 
neznamená, že obec musí projekt realizovat. Pokud žádost podá, nemusí dotaci získat. 
 
Usnesení 7/3/18 
 
Zastupitelé obce schvalují podání žádosti o dotaci z programu MZe „Podpora opatření na rybnících a 
malých vodních nádržích ve vlastnictví obcí, na projekt „Oprava a odbahnění víceúčelové vodní 
nádrže v obci Větrušice“ 

 Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 

 
10. Projednání výběru firmy na podání žádosti o dotaci, výběrové řízení a administrace 

projektu rekonstrukce požární nádrže 

 
 
P. Šefčíková, sdělila, že obec obdržela nabídku od firmy TNT consulting, která se mimo jiné zabývá i 
národními dotacemi. Byla to právě tato firma, která obec upozornila, že výzva na opravu rybníků a 
malých vodních nádrží bude vypsána – následně byla firma požádána o vypracování nabídky. 
 
J. Dyčková konstatovala, že obec dostává často nepřeberné množství nabídek na dotace (na stejnou 
dotaci od celé řady firem), ale informaci o uvedené dotaci obdržela pouze od firmy TNT consulting.  
 
P.  Šefčíková následně informovala zastupitele o cenové nabídce: 
 

1. Žádost o dotaci   18 000,- Kč bez DPH 
2. Výběrové řízení   17 000,- Kč bez DPH 
3. Administrace projektu   42 000,- Kč bez DPH 

 

Usnesení 8/3/18 
Zastupitelé obce schvalují firmu TNT consulting  (IČ 25528114)  k podání žádosti, administraci dotace 
a organizaci výběrového řízení, na projekt „Oprava a odbahnění víceúčelové vodní nádrže v obci 
Větrušice“ za nabízenou cenu 77 000 Kč bez DPH, a to 18 000 Kč bez DPH za podání žádosti o dotaci, 
a v případě získání dotace pak 17 000 Kč bez DPH za organizaci výběrového řízení a 42 000 Kč bez 
DPH za administraci projektu.    

 Pro: 6  Proti:  0  Zdrželi se: 0 
 
 

11. Návrh smlouvy o pronájmu budovy a výpůjčce pozemku s TJ Sokol Větrušice 
 
P. Šefčíková uvedla, že po jednání s výkonným výborem TJ Sokol došlo k dohodě a konečné úpravě 
smlouvy o pronájmu budovy kabin  na pozemku st. 290 a výpůjčce pozemku p.č. 197/6 o výměře 
9 826 m2 P. Šefčíková uvedla, že návrh smlouvy v dané podobě odsouhlasil předseda výkonného 
výboru TJ Sokol – M. Jaroš. Starostka obce považuje za zásadní ustanovení smlouvy, která byla 
změněna na žádost členů výkonného výboru či na základě jejího návrhu, dále uvedená ustanovení:  
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- Smlouva se uzavírá na dobu určitou - 10 let, a to s ohledem na to, aby měla TJ Sokol  možnost 
čerpat dotace, o které si může v budoucnu žádat; (J. Dyčková podotkla, že toto navrhla 
starostka obce, protože u smlouvy na dobu neurčitou může kterákoliv ze stran dát výpověď, 
což doplnila P. Šefčíková  s tím, že při smlouvě na dobu neurčitou by nebyla zaručena 
udržitelnost projektu, který by byl financován z dotace);    

- Nájem budovy kabin byl navržen ve výši 350 Kč/měs., a to s ohledem na to, že TJ Sokol 
Větrušice je nezisková organizace, která přebírá do nájmu od obce majetek, o který se dle 
smlouvy bude starat s péčí řádného hospodáře; 

- TJ Sokol Větrušice nebude dále pronajímat vypůjčený a pronajatý majetek třetím osobám bez 
souhlasu obce.    

 
M. Buchar navrhl snížit nájem s ohledem na nutnost platit pojistnou smlouvu a zeptal, proč je 
uvedena právě částka 350 Kč.  
 
P. Šefčíková zdůvodnila částku 350,- Kč jako „zlatý“ střed výše nájmů za podobná zařízení a sdělila, že 
je nutné mít nějakou částku za opotřebení budov. 
 
Na dotaz E. Máchové, proč si musí TJ Sokol platit pojistnou smlouvu, odpověděla starostka obce, že je 
nutné pojistit odpovědnost za škody způsobené nájemcem. Uvedla příklad škody způsobené živlem 
(déšť, vítr apod.), pak jde náhrada škody z pojištění majetku obce. Pokud tam nájemce způsobí škodu 
např. nedbalým chováním, pak by obec nemohla náhradu škody čerpat ze svého pojištění, ale plná 
odpovědnost padá na nájemce.  
 
M. Řimnáč se zeptal na názor TJ Sokol, zda jsou se smlouvou spokojeni. 
 
M. Jaroš sdělil, že osobně by chtěl smlouvu na 15 let za 250 Kč měsíčně. M. Jaroš sdělil, že některé 
připomínky obdržel od členů výkonného výboru TJ Sokol Větrušice až včera ve večerních hodinách, 
tudíž je ještě neprojednal se starostkou obce. 
 
M. Řimnáč se zeptal, kdy upravený návrh smlouvy TJ Sokol obdržel, M. Jaroš odpověděl, že před 
dvěma či třemi týdny.  
 
P. Šefčíková opět uvedla, že do smlouvy zapracovala připomínky TJ Sokol a vypustila některá 
ustanovení dle jejich požadavků a po dobu tří týdnů neobdržela žádné námitky od zastupitelů ani od 
předsedy Tj Sokol Větrušice, naopak M. Jaroš jí sdělil, že po provedených úpravách v návrhu smlouvy 
je již vše v pořádku a proto dala tento bod na program zasedání. V tomto ji podpořila J. Dyčková 
s tím, že kdyby se objevily další připomínky, tento bod by nebyl zařazen na program jednání.  
 
M. Řimnáč navrhl přerušit jednání o tomto bodě a přesunout bod na program dalšího zasedání 
zastupitelstva.   
 
M. Jaroš se připojil k možnosti odložit jednání o smlouvě na další zasedání zastupitelstva. 
 
Usnesení 9/3/18 
 
Zastupitelé schvalují odložení schválení smlouvy s TJ Sokol Větrušice na další zasedání zastupitelstva. 

  Pro: 4  Proti:  0  Zdrželi se: 2 (M. Jaroš, M. Buchar) 

 

12. Stavební 

P. Šefčíková informovala, že OÚ obdržel upravený projekt od pana P.B. na rekonstrukci domu na parc. 
č. …..,  st. …..  – jedná se o úpravu již jednou předloženého projektu, přičemž původní půdorys je 
zcela zachován a zastupitelstvo již projekt projednávalo. 
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Zastupitelé vzali informace na vědomí. 

 

13. Činnost úřadu 

a) P. Šefčíková sdělila, že na jednání obcí a spolků dne 5.3.2018 a 20.3.2018 na OÚ v Postřižíně 
bylo odhlasováno konečné znění Memoranda a název seskupení. Byl odsouhlasen i název 
společného seskupení a to KORIDOR D8 SOS, pod tímto názvem bude seskupení obcí a spolků 
vystupovat, ale nebude právně založen žádný spolek. Jde o společný zájem korigovat 
nekontrolovatelnou výstavbu kolem dálnice D8, ať už se jedná o průmyslové výrobní haly 
nebo skladovací haly a nebezpečné provozy.   

b)  
M.Řimnáč doplnil, že hlavní výhodu činnosti tohoto sdružení obcí a spolků vidí v koordinaci 
postupů zajišťující udržitelnost rozvoje v celém území.  
Připomněl množství aktuálně posuzovaných menších projektů, které generují dopravu v řádu 
stovek aut denně. Konstatoval, že zásadní problém spatřuje v nedostatečně kapacitní 
infrastruktuře, kdy tyto stovky aut z dílčích projektů se postupně nasčítávají na dálničních 
nájezdech (Zdiby, Úžice) a další navyšování dopravní zátěže nutně povede nejen ke zvyšování 
emisí, ale i snižování životní úrovně v oblasti. 

 

Usnesení 10/3/18 

Zastupitelé obce schvalují upravené znění memoranda o spolupráci obcí a spolků při koordinaci 
aktivit souvisejících s realizací investičních záměrů kolem silnice II/608 a dálnice D8 od katastru obce 
Zdiby (okr. Praha východ) po katastr obce Nová Ves (okr. Mělník) 

      Pro:  6     Proti: 0    Zdrželi se: 0 

  

c) P. Šefčíková předložila ke schválení zastupitelům návrh příkazní smlouvy mezi obcí a panem 
Ing. Stanislavem Zdrůbkem na zajištění vyjádření všech dotčených orgánů ke stavebnímu 
řízení k projektu ,Kanalizace a ČOV Větrušice“.  

M. Jaroš požádal o podrobné vysvětlení.  

P. Šefčíková uvedla, že vzhledem k tomu, že k požadovaným vyjádřením dotčených orgánů je 
nutné velké množství technických podkladů z projektové dokumentace ke stavebnímu 
povolení, není pravděpodobně v silách žádného ze zastupitelů ani starostky tyto technické 
podklady řádně zpracovat a obeslat cca 40 dotčených orgánů se žádostmi o vyjádření.  
Dotčené orgány, které se vyjadřovaly k projektové dokumentaci na územní řízení si stanovily 
určité technické podmínky, které musí být zapracovány do PD k řízení stavebnímu. Tyto je 
třeba s PD „vytáhnout“ a rozeslat vždy příslušnému dotčenému orgánu, což je práce přibližně 
na 3 měsíce. PD a vyjádření se předkládají jak vodoprávnímu úřadu (Odbor ochrany pod ORP 
Brandýs nad Labem – St. Boleslav) – kanalizační řady, tak i stavebnímu úřadu v Klecanech - 
stavba ČOV. Všechny dotčené orgány mají na vyjádření 30 dnů. Nabízená cena za odborné 
zpracování je 49 000 Kč bez DPH.  
 
J. Dyčková se ještě jednou zeptala všech zastupitelů, zda se některý z nich nechce této práce 
ujmout. Odpověď všech byla záporná.  
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Usnesení   11/3/18 

Zastupitelé schvalují nabídku na zpracování a dodání všech potřebných vyjádření dotčených orgánů 
pro stavební řízení projektu, Kanalizace a ČOV Větrušice předloženou Ing. Stanislavem Zdrůbkem (IČ 
12605875) a pověřují starostku podepsat příkazní smlouvu.  

 

  Pro: 5  Proti:  0  Zdrželi se: 1 (Řimnáč) 

 

d) P. Šefčíková opětovně informovala zastupitele, že termín jarního sběrového víkendu je 
stanoven na 6-8.4.2018. Budou přistaveny 4 velkoobjemové kontejnery, stanoviště 
VODÁRNA je zrušeno, namísto něj bude jeden kontejner přistaven do ulice Severní x 
Východní ke hřišti a nově další na roh ulic Jižní x Řežské u rybízu.  

Nebezpečný odpad, barvy, pneu, oleje, a velký elektroodpad jako lednice, pračky, televize se 
mohou shromaždovat v neděli 8.4. mezi 8-11 hodinou za hlavní branou ZD Klecany na určené 
místo. Taktéž v neděli proběhne sběr železa od nemovitostí.  

 

e) P. Šefčíková sdělila, že bohužel není velký zájem o zapůjčení fotografií k plánované výstavě 
100 let ve Větrušicích, je tedy otázkou, zda se výstava vůbec uskuteční. Požádala 
prostřednictvím zastupitelů o fotografie např. z výstavby nových částí obce.  
 
J. Dyčková uvedla, že toto přičítá skutečnosti, že podobná výstava se konala před cca 10 lety.  
 

f) J. Dyčková sdělila, že na ČVUT je dokončován evakuační plán obce – požadavek HZS Mladá 
Boleslav a bezpečnostního odboru ORP Brandýs nad Labem – Stará Boleslav – pro obec je 
zpracováván bezplatně v podobě diplomové práce.   

 

11. Závěr 

Starostka obce přítomným zastupitelům poděkovala za účast a svolala další zasedání obecního 
zastupitelstva na středu 25.4. 2018 v 18:00 do budovy Obecního úřadu. 

 

Zasedání bylo ukončeno ve 20:22. 

 

Zapsala:   Mgr. Jana Dyčková  v.r. 
 

 

Ověřovatelé:    ing. Michael Buchar  v.r.    Miroslav Jaroš  v.r. 

 

 

Starostka obce: Petra Šefčíková v.r. 

 

 

Vyvěšeno dne:    4.4.2018     

 

Sejmuto  dne:     2018 


